

醉美峰林公路



张家界有条武陵山大道，从市城区直通武陵源核心景区。公路全长28.4公里，分城区段和景区段。当车子驶入景区段，一幅不断展开的立体山水画就在眼前展开来：峰林簇拥在两旁，犹如列队欢迎远方来客。雨后放晴，蓝天、白云、青山、绿树，薄薄的云雾萦绕在山间，美得不可思议，让人痴迷沉醉！

熊宗喜 摄

There is a Wuling Mountain Avenue in Zhangjiajie, which leads the urban area to the core scenic area of Wulingyuan. The highway has a total length of 28.4 kilometers and is divided into urban area section and scenic area section. When the car runs into the scenic area section, a constantly unfolded three-dimensional landscape painting stretched out in front of you: the peak forests are surrounded on both sides, as if lining up to welcome guests from afar. Sunny after the rain, blue sky, white clouds, green mountains, green trees, thin clouds haunting the mountains, incredible beauty, the people obsess with intoxication!

Photo by Xiong Zongxi

你拍我晒

▶巨幅 心湖 3D油画现身茅岩河星空营地引来不少打卡者。本地知名网红 米米七月 化身白娘子 与官人 许仙 也来凑热闹。

周阿水 摄

The huge "Heart Lake" 3D oil painting appeared in Maoyan River Star Camp, which attracted many daka persons. The well-known local internet celebrity "Mimi July" was transformed into "White Lady" and the husband "Xu Xian" to join in the fun. Photo by Zhou Ashui



▲ 网游张家界 营销推广活动火热继续。许多导游走进景区，打开直播，带货 卖 起张家界风景。

吴勇兵 摄

"Online Tour Zhangjiajie" continues its marketing and promotion activities. Many tour guides walk into the scenic area, open the live-stream, and bring the influencer marketing to "sell" Zhangjiajie scenery.

Photo by Wu Yongbing

▼信鸽，是一种通人性的空中飞行动物，经训练后可用于通信、侦查、运输等。这只在途经天门山、小憩片刻的家伙，是在给谁传信呢？

覃少波 摄

The homing pigeon is a flying animal with human nature that can be used for communication, investigation and transportation after training. Who is this guy passing by Tianmen Mountain and taking a rest? Who is sent with a letter? Photo by Qin Shaobo



▲在武陵源核心景区内，馋猴得到游客的棒棒糖 奖励 后，得意地开吃了。面对现场游客争相拍照，它镇定自若。看来，它早已习惯了当主角。

本报记者 李成义 摄

In the core scenic area of Wulingyuan, the greedy monkey happily ate after being rewarded by tourists' lollipops. Facing the scene of tourists competing for photos, it calms down. It seems that it has long been accustomed to being a "protagonist".

Photo by our reporter, Li Chengyi